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Bydgoszcz 25.09.2008

Protokół z zebrania Zarządu Kujawsko- Pomorskiego Związku Brydża Sportowego odbytego w
dniu 24 września 2008 roku

Na kolejnym zebraniu Kujawsko Pomorski Związek Brydża Sportowego  zebrał się w dniu 24
września br. w siedzibie Biura przy ul Kościuszki 27 bud.B.

 

 W zebraniu uczestniczyli:

Wiesław Paczkowski – prezes Zarządu

Janusz Plewa – wiceprezes

Michał Dolny – skarbnik

Wiesław Woźniak – sekretarz

Krzysztof Gil – członek

Grabowski Mariusz – członek        

Grzegorz Rojewski – członek
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Jarosław Żurawski - członek

 

  Porządek zebrania

 

1.   Projekt szkolenia sędziów klubowych.

2.    Regulaminy rozgrywek III ligi, ligi okręgowej i ligi popularnej ( miast).

3.    Propozycja turniejów popularnych.

4.    Zaawansowanie prac nad nową stroną internetową.

5.   Udział delegatów na Zjeździe Walnym PZBS.

6.     Stan prac nad wdrożeniem systemu popularyzacji brydża wśród młodzieży.

7. Sprawy różne.

Zebranie otworzył prezes KPZBS Wiesław Paczkowski witając przybyłych, po czym
przystąpiono do realizacji programu.
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Ad.1

Temat referował członek zarządu Mariusz Grabowski, który dla zwiększenia liczebności

 sędziów w okręgu Kujawsko-Pomorskim – zaproponował zorganizowanie podstawowego

 kursu sędziowskiego dla arbitrów. Padła propozycja zorganizowania dwudniowego szkolenia

 w Świeciu. Organizatorem byłby KPZBS, a w jego imieniu Mariusz Grabowski.

 Za przeprowadzenie szkolenia odpowiedzialny jest Jarosław  Łakomy, 

który zaproponuje do współpracy drugiego wykładowcę sędziego

 z odpowiednimi kwalifikacjami.. Zaproponowano tę funkcję 

Pani Isi Tomaszewskiej. Postanowiono, że pierwsze spotkanie szkoleniowe

 odbędzie 18 października br. w Świeciu.. Termin 2 spotkania zostanie

 ustalony z Panią Tomaszewską i ogłoszony na pierwszym spotkaniu i w internecie 

na stronie KP ZBS.. Ustalono termin zgłoszeń kandydatów  do 10.10.2008.
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 Dopuszczono możliwość uczestnictwa kandydatów na sędziów z innych

 okręgów za odpłatnością. Po dyskusji zarząd przyjął jednomyślnie uchwałę 

akceptującą  zasady i wstępny kosztorys kursu.

Ad..2

Regulamin oraz terminarz  rozgrywek III Ligi oraz Ligi Okręgowej przedstawił 

Jarosław Żurawski członek zarządu odpowiedzialny za realizację tych rozgrywek.

W trakcie dyskusji stwierdzono że zaobserwowano drobne usterki w dokumentach.

a.       wielkość Car ower  w rozgrywkach Play Off maksymalnie może wynosić  1% 

co przy 64 rozdaniach wynosi 6,4 pkt.

b.      aktualnie zgłoszonych do rozgrywek jest 11 drużyn, co przy założeniu ,

że liga III liczyć będzie 12 zespołów  powoduje 1 wakat. Do ligi mimo uprawnień dotychczas

 nie zgłosiła się drużyna Bennaru Unisław . W przypadku nie zgłoszenia tej drużyny
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 do rozgrywek zarząd rozpatrzył następujące możliwości :

    1. Dopuścić do rozgrywek przegranego z baraży – drużynę BKS
    2. Zorganizować baraż Chełmża- Rogowo
    3. Zaproponować czołowej drużynie Kujawsko Dobrzyńskiego Związku BS  we Włocławku –
udział drużyny   
z tamtego terenu.

 

Ostateczne rozstrzygnięcie co do składu III ligi nastąpi po wyjaśnieniu przez drużynę

 z Unisławia.

Co do terminarza zaproponowano zjazdy dwudniowe ( sobota niedziela) .

Terminarz zjazdów zostanie  przedstawiony

 po konsultacjach z drużynami uczestniczącymi w tych rozgrywkach.

II.  W rozgrywkach Ligi Okręgowej zaproponowano  rozgrywanie meczy w jednej 

lub dwóch grupach na zjazdach w terminach meczów II i III ligi.

Po głosowaniu zarządu postanowiono zaakceptować regulaminy rozgrywek III ligi 
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i ligi okręgowej i umieścić  ten dokument na stronie internetowej 

Kujawsko-Pomorskiego Związku.

Terminarz postanowiono przedstawić na stronie internetowej po konsultacji z 

kapitanami drużyn uczestniczących w tych rozgrywkach.

III .  Sprawę rozgrywek Ligi Popularnej (miast) zreferował  Krzysztof Gil.

Stwierdzono, że dotychczas nadeszło 7 zgłoszeń drużyn wyrażających chęć 

uczestnictwa w rozgrywkach. Postanowiono ponowić zaproszenie do drużyn uczestniczących

 w rozgrywkach w ubiegłym roku. Termin rozpoczęcia wyznaczono na drugą

 dekadę października br.

Ad.3

Zarząd przedyskutował przesłaną wcześniej przez Jarosława Żurawskiego ofertę na

 organizację cyklu turniejów w małych środowiskach, w których preferowane byłyby
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 wyniki par o niskim współczynniku klasyfikacyjnym. Po dyskusji zaproponowano

 Jarosławowi Żurawskiemu naniesienie zmian w regulaminie i przedstawienie 

Prezesowi do akceptacji , a następnie zaprezentowanie ich na stronie Związku i przystąpienie

 do realizacji. Zaproponowano również powrót do odnotowywania i nagradzania 

nagrodą popularną par o WK  nie większą od 4.Prezes gorąco podziękował 

Jarkowi Żurawskiemu za podjętą inicjatywę.

Ad.4

Stan zaawansowania prac nad nową stroną internetową Związku przedstawił Michał Dolny

 który poinformował o możliwości oficjalnego udostępnienia nowej strony w terminie 

ok. dwóch  tygodni. Członkowie Zarządu zapoznali się z grafiką strony i jej 

zawartością merytoryczną.. Zarząd zaakceptował fakturę na wykonanie strony

oraz cenę 100/rok ryczałt za korzystanie z serwera. 

 7 / 10



Zarząd 24.09.2008

Wpisany przez 
Piątek, 17 Październik 2008 16:03 - Zmieniony Sobota, 22 Listopad 2008 17:09

Po ostatecznej akceptacji przez zarząd nastąpi przekierowanie ze starej strony Związku.

Jednocześnie postanowiono zachować dotychczasową stronę.Zarząd zaapelował do 

zgłaszania uwag na temat grafiki oraz  funkcjonalności przez brydżystów naszego okręgu.

Ad.5

 Prezes Zarządu przypomniał iż w zjeździe uczestniczyć będzie 4 delegatów z naszego okręgu.

Są to:

Michał Dolny

Wiesław Paczkowski

Roman Wachowiak

Wiesław Woźniak.

Udział w dyskusji oraz pracach komisji działających na Walnym zgromadzeniu  pozostawia się 

do decyzji Prezesa.

 8 / 10



Zarząd 24.09.2008

Wpisany przez 
Piątek, 17 Październik 2008 16:03 - Zmieniony Sobota, 22 Listopad 2008 17:09

Ad.6

Prezes złożył informację o zaawansowaniu prac nad  projektem popularyzacji brydża 

wśród młodzieży. Zarząd zapoznał się z materiałami przekazanymi przez Pana Grygiera

 z Wielkopolski oraz poinformował o umówionym spotkaniu z  o umówionym z Kuratorem

  KP UW u Wojewody w dniu 1.10 2008r(środa) Celem spotkania będzie pozyskanie  

wsparcia Kuratora dla nauki gry w brydża młodzieży szkolnej oraz określenie zasad 

współpracy naszego związku ze szkołami(dyrektorami ). 

Zarząd  pozostawił do rozstrzygnięcia o osobach ,które będą uczestniczyły 

w spotkaniu Prezesowi KP ZBS.

Na wniosek skarbnika KP ZBS Michała Dolnego postanowiono przenieść część środków  

z konta Związku na wyżej oprocentowane konto depozytowe. 

Zarząd zaakceptował tą propozycję.
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Na tym zebranie zakończono

 

                                                                                              Protokołował

 

                                                                                              Wiesław Woźniak
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